
 

Referat af bestyrelsesmøde 

Sejlklubben Mou Bro 

Tirsdag den 6 OKT. kl. 18.30 

 
Suppleanterne er inviteret med. 

 

 

Punkt 9: Økonomi: nyt fra Karin, forsikringer, handel med indskud, og hvordan det ellers går med 

økonomien. Økonomien er god, og der er mange forespørgsler på medlemskab. Vi har næsten 

dobbelt indtjening på gæsteleje i forhold til budgettet. 

 
Punkt 425: Ny affaldsplan  
Punkt 24:   Gennemgang af indkommet post. Ingen post.  
Punkt 298: Inventarliste. Intet nyt.   

Punkt 341: De aktive seniorer. Terrasse ved slæbestedet er færdig, og ser rigtig pæn ud.  

Punkt 365: Indkomne klager eller gode ideer.  Landsbypedel, er det noget vi kan have glæde af? Vi tager 

kontakt.  

Punkt 376: Henvendelse fra naboklubber. Ingen henvendelser.   

Punkt 418:  Klubhus Relaterede ting. Intet nyt  

Punkt 419: Klubaktiviteter 2020. Indtil videre er der ingen aktiviteter grundet Corona.            

Punkt 423: Solnedgangsplads. Der er etableret 4 bænke, og det planlægges at lave en bådplads i midten. 

Brændeskur/shelter?  

Punkt 424: Ungdomsafdeling/Krabbe Klubben. Krabbeklubben er i hi, men ser frem til et spændende forår.        

Punkt 426: Kajakmedlemsskab og opbevaring af kajakker. Klubben planlægger at bygge et ekstra 

redskabsskur. Skuret kan udlejes til opbevaring af kajakker. 

Eventuelt: 

Optagning af både. 14/10.2020 og 24.10.2020. Standerstrygning 24.10.2020.   

Vinterbader ny kontrakt. Der er lavet kontrakt for to år. Aktiviteten tilpasses Corona situationen.   

LP yacht. Ny kontrakt. Karin og Martin arbejder på sagen.  

Vi skal have ny leverandør af opgaver på de grønne arealer næse år. Der er indhentet pris på græsslåning 

fra ”Din havemand”. Der undersøges andre muligheder.  

Legeplads. Vi afventer tilbud til fremlæggelse på næst kommende generalforsamling. 

Redskabshuse/Arbejdsdag.   

Skaffer; Karin  


